
 

 

 

 

 

 

 

 

Pályázat Alakuló Küldöttgyűlésre 

Ellenőrző bizottsági tag 

 

Bemutatkozás 

 Sziasztok, Tokai Tamás vagyok, az Ellenőrző Bizottság jelenlegi elnöke, földrajz-

történelem szakos tanárképzési hallgató. 2002-ben születtem Budapesten, gyermekkoromat 

Albertirsán nevelkedve töltöttem, majd gimnáziumtól kezdve ismét Budapestre jártam a XIV. 

Kerületi Teleki Blanka Gimnáziumba. Innen nyertem felvételt 2021-ben az ELTE-re, ahol még 

ebben az évben megkezdtem tanulmányaimat. 

 

Tapasztalatok és Motiváció  

Egyetemi pályafutásom elejétől kezdve foglalkoztatott a Hallgatói Önkormányzat 

tevékenysége és az a szerep, amit az érdekképviselet szempontjából végez az egyetemen. Ezek 

miatt is jelentkeztem többször mentornak, valamint voltam küldöttgyűlési póttag és képviselő 

is, 2024.01.16-tól kezdve pedig ellenőrző bizottsági tagként, majd 03.12-től kezdve a bizottság 

elnökeként tevékenykedtem. Úgy gondolom az a szerep, amelyet az EB betölt kiemelkedően 

fontos az Önkormányzat életében, hiszen a szabályos és átlátható működés nem csak a 

tisztségviselők és az önkormányzati testületek tevékenységének szempontjából meghatározó, 

hanem lényeges ahhoz, hogy a hallgatók átlássák az itt zajló folyamatokat és könnyebben, 

mélyebb belátással tudjanak hozzánk fordulni vagy épp nagyobb lelkesedéssel kapcsolódjanak 

bele ők is a HÖK munkájába.  

Ezt a munkát szeretném folytatni a következő ciklusban is, hogy a különböző 

szabályoknak való megfeleléssel mind az Önkormányzat, mind a hallgatók érdekei a lehető 

legjobban tudjanak érvényesülni.  

 



Tervek, elképzelések  

Úgy gondolom az Ellenőrző Bizottság sikeres mindennapi operatív működéséhez 

minden feltétel és a jelenleg fennálló rendszer is megfelelő, úgyhogy hatalmas változtatásokat 

nem szeretnék véghez vinni, de a következő ciklus adta körülmények miatt vannak rövidebb és 

hosszabb távú terveim 

Rövid távú céljaim között szerepel, hogy a bizottság az új tisztségviselők és az új elnök 

és elnökhelyettes segítségre legyen a kezdeti időszakban, segítsünk nekik átlátni, hogy a 

szabályok hogyan vonatkoznak rájuk és hogyan tudnak az ezek nyújtotta keretek között 

dolgozni. Szeretném, ha a bizottság ügyrendjét olyan szempontból felülvizsgálnánk, hogy a 

benne található nyelvtani helytelenségeket kijavítsuk, ezzel az egyértelműbb átlátást biztosítva. 

Emellett még reményeim szerint az Alakuló Küldöttgyűléssel két új taggal fog bővülni a 

bizottság, természetesen elsődlegesnek tartom, hogy esetleges meg vagy meg nem 

választásomtól eltekintve segítsem őket belerázódni a tisztséggel járó mindennapok világába. 

Ezen kívül a bizottság mindennapjait segítendő szeretnék bevezetni egy EB Naptárt, amin 

jelezhetjük aktuális elfoglaltságainkat vagy hosszabbtávú céljainkat. 

Hosszabb távú terveim között szerepel, hogyha a jelenleg futó EHÖK 

alapszabálymódosítás megtörténik, akkor a bizottság véleményével segítségére tudjon lenni az 

Önkormányzatnak annak értelmezésében, valamint a TTK HÖK saját alapszabályának 

módosításához, aktualizálásához a lehető legjobb szakértelemmel tudjon segítséget nyújtani. 

Emellett, amennyiben az Ellenőrző Bizottság ismét megtisztelne az elnöki feladatok ellátásával, 

szeretném folytatni a Hegedűs Dávid EHÖK EB elnökkel és az EHÖK EB többi bizottsági 

tagjával megkezdett aktív munkát, az EHÖK testületeinek ellenőrzést, valamint például az 

ügyrendek felülvizsgálatát.  

Mivel nem tudható még, hogy a fentebbiekben leírtakon kívül milyen szabályossági 

változások történhetnek a cikluson belül, legfontosabb feladatomnak és célomnak a következő 

időszakra a Küldöttgyűlés, a tisztségviselők és a bizottság tagjainak folyamatos tájékoztatását 

és az Ellenőrző Bizottság operatív működésének sikeres fenntartását tartom. 

 

Zárszó 

 Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat, ha bármilyen kérdésed volna, keress 

bizalommal. 

 

Kelt: Budapest, 2024.05.23. 

Tokai Tamás 

tokaitamas@student.elte.hu 

+36307366280 
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